
PROTOKÓŁ NR XVII/11 

z posiedzenia XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 17 listopada 2011 r. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 17ºº. 

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 

sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

6. Zapytania. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Wojewody 

Mazowieckiego na uchwałę Nr XIII/73/11 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

21 lipca 2011 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków dla miejscowości Ślubów oraz zmiany uchwały 

Nr XIII/73/11 Rady miejskiej w Wyszkowie z dnia 21 lipca 2011 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków 

dla miejscowości Ślubów. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. 

się – 0) został wybrany P. Krzysztof Sobieski. 

 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 

0, wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1. P. Zofia Gałązka; 

2. P. Władysław Dudzik; 

3. P. Sławomir Wróbel. 

 

Ad. 5. 

Protokół z ostatniej XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 27 października 2011r. 

w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) został przez 

radnych przyjęty. 
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Ad. 6. 

P. Abramczyk spytał, czy dokonano już całkowitego odbioru remontu ul. I AWP i czy nie 

stwierdzono tam żadnych usterek? 

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała, że 

odbiór wykonanej inwestycji rozpoczął się w piątek i nie został jeszcze zakończony. 

Komisja stwierdziła usterki i dała czas wykonawcy na usunięcie tych usterek. Stwierdzone 

usterki to: 

 brak uszczelnienia piaskiem  kostki chodnikowej; 

 brzęczące pokrywy na studzienkach; 

 brak pionu słupa sygnalizacyjnego na skrzyżowaniu z ul. Prostą. 

 

Ad. 7. 

P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi 

na skargę Wojewody Mazowieckiego na uchwałę Nr XIII/73/11 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 21 lipca 2011 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla miejscowości Ślubów oraz 

zmiany uchwały Nr XIII/73/11 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 21 lipca 2011 r. 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wyszków dla miejscowości Ślubów. Poinformowała, że od Wojewody Mazowieckiego 

do Sądu Administracyjnego w Warszawie wpłynęła skarga na Uchwałę Nr XIII/73/11 

Rady Miejskiej z dnia 21 lipca 2011 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla miejscowości Ślubów. Powyższa 

skarga dotyczy naruszenia zasad i trybu sporządzania planu miejscowego. 

P. Dziubłowski spytał jaka jest konkretna przyczyna złożenia skargi przez Wojewodę? 

P. Pikora – Podinspektor w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała, że 

Wojewoda zarzucił Burmistrzowi brak niezbędnych uzgodnień z Regionalnym Dyrektorem 

Ochrony Środowiska w Warszawie. P. Pikora poinformowała, że Burmistrz Wyszkowa 

udzielił wyjaśnień organowi nadzoru, informując, że stanowisko RDOŚ nie zostało 

uwzględnione w projekcie planu, ze względu na to, że zostało uznane za złożone po 

terminie. Drugą przyczyną złożenia skargi przez Wojewodę jest zarzut, że nowopowstające 

obiekty na terenie objętym planem powinny być lokalizowane poza terenem zalewowym. 

W opinii nadzoru, plan nie spełnia tego warunku. 

P. Rojek spytał czym skutkuje uznanie tej skargi? 

P. Kostrzewa – Inspektor w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała, że 

część uchwały podjętej w dniu 21 lipca zostanie unieważniona, natomiast pozostała część 

uchwały wejdzie w życie. Na terenie, na którym nowa uchwała zostanie unieważniona, 

będzie obowiązywał stary plan zagospodarowania przestrzennego. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że Wojewoda przyjmuje taką filozofię, że nie 

zezwala gminom na tworzenie nowych warunków zabudowy na terenach gdzie występuje 

prawdopodobieństwo powodzi. Wszystkie tereny, które są położone w takich regionach są 

dokładnie przez Wojewodę przeglądane. W związku z tym należy szczegółowo 

przeanalizować, jak te tereny w przyszłości będzie można zagospodarować.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVII/111/11 w sprawie udzielenia odpowiedzi na 
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skargę Wojewody Mazowieckiego na uchwałę Nr XIII/73/11 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 21 lipca 2011 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla miejscowości Ślubów oraz 

zmiany uchwały Nr XIII/73/11 Rady miejskiej w Wyszkowie z dnia 21 lipca 2011 r. 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wyszków dla miejscowości Ślubów. 

 

Ad. 8. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że od przyszłego roku czeka gminę rewolucja 

w związku ze zmianą ustawy o utrzymaniu porządku i czystości w gminach. Od lipca 

2013 r. gminy staną się właścicielami odpadów wytworzonych na swoim terenie. Wiąże się 

to z przeorganizowaniem systemu odbioru odpadów, ich dostarczaniu i utylizowaniu. 

Gmina obligatoryjnie przejmie od właścicieli nieruchomości obowiązki w zakresie 

zagospodarowania odpadów komunalnych. Marszałek Województwa do czerwca 

2012 roku, jest zobowiązany przygotować wojewódzki plan gospodarki odpadami, który 

podzieli województwo na subregiony. Najprawdopodobniej powiat wyszkowski, ostrołęcki 

i ostrowski znajdą się w jednym subregionie. P. Mróz uważa, że należy zastanowić się, czy 

zakład utylizacji nie powinien powstać na terenie Gminy Wyszków. Taka instalacja 

mogłaby powstać np. na terenie PEC-u. Przejęcie gospodarki odpadami przez gminę 

nastąpi od 1 lipca 2013 r. Do tego czasu radni będą musieli podjąć stosowne uchwały. 

Najpóźniej do połowy grudnia, radni dostaną materiały dotyczące wprowadzanych zmian.  

Następnie P. Mróz zaprosił radnych (Przewodniczących Komisji) na wyjazd do Poznania 

w dniu 22 listopada na targi związane z gospodarka odpadami. Chęć uczestnictwa na 

targach zgłosili: P. Wojciech Chodkowski, P. Jerzy Kruk, P. Jan Abramczyk i P. Sławomir 

Wróbel. 

P. Dziubłowski zwrócił się z prośbą, aby odpowiednie służby miejskie zajęły się sprawą 

uporczywego smrodu w mieście, który wyraźnie jest odczuwalny po godzinie 23°°. Uważa, 

że należy znaleźć miejsce i przyczynę tego zjawiska. 

P. Chodkowski poprosił o informację, co wypadnie z przyszłorocznego budżetu, jeżeli 

gmina nie uzyska planowanych dochodów? 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że jeżeli dojdzie do takiej sytuacji, to 

zabezpieczeniem dla realizacji wprowadzonych do budżetu inwestycji jest planowany 

kredyt do wysokości 7 mln złotych. 

P. Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki planuje swoje 

posiedzenie w sprawach dotyczących sesji na dzień 28 listopada, natomiast w sprawie 

budżetu - na początku grudnia. 

 

Ad.9. 

O godzinie 17.50 uznając porządek obrad XVII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 

obrad.  

 

   Protokołowała       Sekretarz obrad        Przewodniczący Rady  

 

Bożena Czerwińska    Krzysztof Sobieski   Józef Biernacki 

   


